



【學生宿舍】113學年學生宿舍異動作業說明 【Student Dormitory】 2024-2025 Academic Year Explanation of Changes in Dormitory Operations

本校學生宿舍(西區-四人宿舍)預計於113-2學期進行宿舍硬體設備施工作業(預計施工期至118年底完竣)。目前規劃施工之莊別依序：**仰山莊**→**涵星二莊**、**涵星一莊**→**向晴莊**，為確保本校學生住宿需求，故於**113學年之學生宿舍申請不開放「仰山莊」**，同步規劃「涵星二莊」部分樓層為女生宿舍(3、4樓)，男生宿舍為1、2樓。

項目	說明
預計施工	預計113年至118年底止
施工莊別順序	仰山莊→涵星二莊、涵星一莊→向晴莊
113學年宿舍調整	1. 仰山莊-不開放申請 2. 涵星二莊： 男生-1、2樓 女生-3、4樓

The university plans to implement a dormitory renovation project for the west zone student dormitories in the second semester of the 113th academic year (the construction period is expected to be completed by the end of 2029). The construction sequence for the dormitories is as follows: Yang Sang Hall (Dorm 2) → Han Shing Hall B (Dorm 3 B)、Han Shing Hall A (Dorm 3 A) → Xiang Qing Hall (Dorm 4). To prevent any disruption to students' living arrangements during the construction period, the university will not open applications for Dorm 2 in the student dormitory application for the 2024-2025 academic year. Instead, there will be a separate application process for 'Dorm 3 B,' with the first and second floors designated for male students and the third and fourth floors for female students.

Project	Description
Projected construction	Estimated from 2024 to the end of 2029
Sequence	Yang Sang Hall (Dorm 2) → Han Shing Hall B (Dorm 3 B) → Han Shing Hall A (Dorm 3 A) → Xiang Qing Hall (Dorm 4)
Adjustment of 2024-2025 academic year dormitory	1. Dorm 2-not open for application 2. Dorm 3 B: Male - 1 st , 2 nd floor Female - 3 rd , 4 th floor